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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának 2008. szeptember 17-én 13 óra 35 perckor a Polgármesteri Hivatal II. emeleti 
mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Dr. Balás Ákos, Horváth Jánosné, 

Ilosfai Gábor, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett: Dr. Hadházy Ákos, Máté Péter bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Csernus Péter, Koller Attila bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:  Szeleczki József irodavezetı, 
     Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Bolvári János a Szekszárdi Rendırkapitányság  
     munkatársa 

 
 

A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 13 óra 35 perckor megnyitja.  
 
 
Kıvári László: Két új napirendi pont javaslata van: A helyi buszjáratok menetrendjének 
változásával összefüggı problémák, illetve támogatási javaslat a Szüreti Napok idején éjszaka 
is közlekedı buszjáratok költségeinek fedezésére. 
 
Varga András: Bakos Sándor részletfizetési kérelmét javasolja napirendre tőzni. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel az elhangzott kiegészítésekkel együtt a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 

 
N A P I R E N D 

 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat iskolatej-ellátás biztosítására vonatkozó szerzıdés megkötésére 
Elıterjesztı: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
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2./ napirendi pont 
A menetrend módosítással kapcsolatos jelzések 
Elıterjesztı: Kıvári László GMB elnök 
Meghívott: Bolvári János a Szekszárdi Rendırkapitányság munkatársa 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Támogatási javaslat a Gemenc Volán Zrt. részére 
Elıterjesztı: Kıvári László GMB elnök 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2008. évi gazdálkodásának 
I. félévi helyzetérıl  
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
A Rózsa Ferenc Kollégiumban kialakítandó háziorvosi rendelı mőszaki tartalmának 
felülvizsgálata 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Külterületi (zártkerti) utak fenntartása  
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Feil Józsefné és tulajdonostársai kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Tájékoztató a Grafit Plusz Kft-vel folytatott tárgy alásról 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
Babits Mihály Mővelıdési Ház és Mővészetek Háza kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
IFU kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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11./ napirendi pont 
Szekszárdi Idısek Otthona Kht. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Polip Ifjúsági Egyesület kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Az Egészségért Alapítvány kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
A Vakok és Gyengénlátók Tm-i Egyesülete kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
15./ napirendi pont 
Parázsló Alapítvány kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
16./ napirendi pont 
A Szekszárdi Polgárvédelmi Kirendeltség kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
17./ napirendi pont 
A Szekszárdi Borvidék Fejlesztési és Integrációs Kht. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
18./ napirendi pont 
A Szekszárdi Turisztikai Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
19./ napirendi pont 
A Sári-Épker Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
20./ napirendi pont 
Bakos Sándor részletfizetési kérelme 
Elıterjesztı: Varga András bizottsági referens 
(szóbeli elıterjesztés) 
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21./ napirendi pont 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat iskolatej-ellátás biztosítására vonatkozó szerzıdés megkötésére 
Elıterjesztı: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
 
Kıvári László: Az iskola összevonások jelentenek valamilyen módosítást a támogatás 
összegében? 
 
Kocsis-Kisantal Orsolya: Tavasszal a költségvetési rendeletbe 7 millió Ft került beállításra. 
Az I. félévi iskolatej program 2,7 millió forintba került, decemberig még további 2,5 millió 
forint összegő kiadást jelent a program. Figyelembe véve más iskola bevonását is a 
programba, még mindig marad a keretösszegbıl. 
 
Kıvári László: A Jogi és Ügyrendi Bizottság foglalkozott a kérdéssel? 
 
Dr. Balás Ákos: Nem, de jogi szempontból nincs semmi kifogásolható a szerzıdéssel 
kapcsolatban. 
 
Máté Péter 13 óra 45 perckor megérkezik az ülésterembe, ugyanekkor Ilosfai Gábor elhagyja 
az üléstermet, jelen van továbbra is 5 fı bizottsági tag. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

261/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Iskolatej-ellátás biztosítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági 

és Mezıgazdasági Bizottsága jóváhagyja az iskolatej-
ellátás biztosítására vonatkozó szerzıdés tervezetét. 
  

2. A Bizottság felhatalmazza a Polgármestert a TOLNATEJ 
Tolna Megyei Tejipari Zártkörően Mőködı 
Részvénytársasággal 2008. szeptember 22-tıl 2008. 
december 31. napjáig terjedı idıszakra az iskolatej-ellátás 
biztosítása érdekében megkötendı szállítási szerzıdés 
aláírására. 
 

Határidı: 2008. szeptember 17. 
Felelıs: Horváth István polgármester 
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2./ napirendi pont 
A menetrend módosítással kapcsolatos jelzések 
Elıterjesztı: Kıvári László GMB elnök 
Meghívott: Bolvári János a Szekszárdi Rendırkapitányság munkatársa 
 
Kıvári László: Bolvári János kereste meg az ülést megelızıen és jelezte, hogy sok panasz 
érkezik a Rendırséghez a menetrend módosítással összefüggésben bevezetett, közlekedést 
érintı intézkedések kapcsán. Kérte az osztályvezetı urat, hogy az ülésen számoljon be ezekrıl 
a gondokról. 
 
Bolvári János: Kifogásolja, hogy a menetrend módosítással összefüggésben eszközölt, a 
közlekedési rendet érintı szemlékre a Rendırség vagy nem kapott meghívást, vagy rossz 
faxszámra küldték a meghívót. Példaként említi a Tartsay utcában a Zsitvai cukrászda elıtti 
buszmegálló, valamint a buszsáv kialakítását. Utolsó információja szerint a Nemzeti 
Közlekedési Hatóság a Rendırségtıl szakhatósági állásfoglalást kért. Ennek ellenére már 
megtörténtek a forgalomba helyezések. A Rendırségnek így nem volt lehetısége az esetleges 
javaslatainak a megfogalmazására. Valahol elakadt a közös munka. 15 nappal korábban meg 
kell kapja az értesítést, ami lehetıleg a Közlekedési Osztályhoz érkezzen. 
 
Dr. Balás Ákos: A rendırségnek ezekben az eljárásokban, mint engedélyezı hatóságnak kell 
állást foglalnia? 
 
Bolvári János: A forgalomba helyezéshez.  
 
Szeleczki József: A közlekedési hatóság hatáskörébe tartozó eljárások esetén van ez így. Ilyen 
esetekben a Rendırség is szakhatóságként mőködik közre. Az egyéb forgalomtechnikai 
beavatkozásoknál, melyek kezelıi hatáskörbe tartoznak és ami a közlekedési hatóság 
hatáskörén kívül áll, ez a procedura elmarad.  
 
Dr. Balás Ákos: A buszsáv kialakítása melyik csoportba tartozik? 
 
Szeleczki József: Kezelıi hatáskör. Akkor tartozik a közlekedési hatóság hatáskörébe a dolog, 
ha építéssel járó munkák vannak. A burkolatjel festés, egy megálló hely kijelölés, öböl nélkül, 
kezelıi hatáskörnek minısül. Amennyiben egy öböl is kiépítésre kerül, akkor az a közlekedési 
hatóság hatáskörébe tartozik.  
 
Dr. Balás Ákos: Milyen eljárás indulhatott a közlekedési hatóságnál? 
 
Szeleczki József: A Tartsay u. - Gróf Pál utca keresztezıdésénél a buszmegálló öböl 
építésével, valamint a Tesco alközpont építésével kapcsolatban indult eljárás.  
 
Bolvári János: Az a gond, hogy a telefonhívások a kapitányságra érkeznek például azzal 
kapcsolatban, hogy balesetveszélyesek a buszmegállók. A buszsáv sem jó, mindig bedugul a 
közlekedés. Az a legnagyobb problémája, hogy kihagyták a Rendırséget az eljárásból. 
 
Szeleczki József: Úgy gondolja, hogy eddig is tudott együtt dolgozni a hivatal és a Rendırség. 
Nem vitatja, hogy vannak döccenık. Az idei esztendıben több fórum is volt a 
tömegközlekedés racionalizálásával kapcsolatban. Már az induláskor visszaköszöntek ezek a 
témák. A végrehajtás során vannak olyan részfeladatok, amelyek nem lettek részletezve, 
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például az egyes buszmegállók kiépítése. Született egy döntés, amit a hivatal végrehajtott. Az 
tény, hogy a végrehajtás során voltak döccenık. 
 
Kıvári László: A jó gondolat mellett is akadnak hibák, problémák. A legtöbb panasz arra 
vonatkozóan érkezik, hogy nincs megfelelı tájékoztatás, nem mőködik a GPS rendszer, pedig 
arról volt szó, hogy augusztus 1-ig ez is kialakításra kerül. 
 
Máté Péter: Nem emlékszik arra, hogy a buszmegállók áthelyezése a bizottság elıtt szóba 
került volna. Biztos, hogy nem a Megyei Önkormányzat elıtti buszmegálló áthelyezése lett 
volna az elsıdleges, amíg a többi megálló fedetlen. 
 
Szeleczki József: A kerékpárút pályázat terhére lett elkülönítve egy bizonyos összeg a 
buszmegállók kiépítésére. Le volt bontva, hogy hol lesznek az új megállóhelyek. 
 
Kıvári László: A buszsáv létesítésérıl volt szó. Úgy véli, hogy az utasok tájékoztatása hagy 
kívánni valót maga után. Ebben úgy érzi, hogy nem a város, hanem a Gemenc Volán a hibás. 
 
Ilosfai Gábor 13 óra 58 perckor visszatér az ülésterembe, ugyanekkor Dr. Balás Ákos 
elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Máté Péter: Úgy gondolja, hogy egy lépcsı kimaradt a rendszerbıl. Megérte volna tartani 
egy rendkívüli bizottsági ülést a menetrend bevezetése elıtt, ahol ezeket a problémákat 
átbeszélhették volna. 
 
Szeleczki József: Szerencsésebb volna akkor tárgyalni ezt a témát, amikor jelen van Hadházy 
képviselı úr, hiszen ı részletekbe menıen foglalkozik a kérdéssel. 
 
Bolvári János: Több buszmegálló került áthelyezésre, de a Rendırség csak a Tartsay utcai 
megállóval kapcsolatos eljárásban kapott meghívást. 
 
Kıvári László: Ígéri az osztályvezetı úrnak, hogy ha a jövıben a közlekedési rendet érintı 
változásokat tervez az önkormányzat, akkor az azt megelızı bizottsági ülésre meghívják a 
Rendırség képviselıjét is. 
 
Szabó Zsolt: Az a véleménye, ha valamilyen új dolgot vezetnek be, akkor az elején mindig 
vannak ellenvélemények, kritikák. Kavarodást okozhatott, hogy az átalakítás minden fázisa 
nem valósult meg teljesen. A jogos észrevételekkel foglalkoznia kell az önkormányzatnak és 
javasolja, hogy egy közeli bizottsági ülésen külön témaként kezeljék ezt a kérdést. 
 
Kıvári László: Több hónapja úgy döntött a bizottság, hogy kerüljön elvételre a Posta elıtt 
kihelyezett elterelı tábla. Ez ügyben nem történt semmilyen intézkedés.  
 
Dr. Balás Ákos 14 óra 8 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Máté Péter: Ezzel kapcsolatban mondja el, hogy a közlekedési hatóság hozzáállása számára 
érthetetlen. A lámpánál most is hátrébb állnak meg az autók, mint a felfestés. Egy 40 cm-es 
padkanyeséssel kezelni lehetne a problémát és a sarok már nem lenne olyan éles. A városban 
több olyan helyet is lehetne mutatni, ahol hasonlóan nehéz bekanyarodni. 
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Dr. Balás Ákos: Ehhez kapcsolódik, hogy a Skála elıtti jelzılámpánál minden reggel torlódás 
van a 300 méterre lévı tábla miatt. A szélsı sávot senki nem használja. 
 
Szeleczki József: A csomópontnál tartott bejáráson elhangzott, ami elhangzott. A közlekedési 
hatóság véleménye egyértelmő ebben a kérdésben. Kezelıi hatáskörbe tartozó kérdésrıl van 
szó, de ennek lehet egy olyan következménye, hogy hatósági lépésekre kerül sor. Ha kéri a 
bizottság, már holnap kiszedeti onnan a táblát. 
 
Dr. Hadházy Ákos 14 óra 14 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
Máté Péter: A közlekedési hatóság álláspontja szerint a hozzá nem értı Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottság ne hozzon ilyen döntéseket. Továbbra is az a véleménye, hogy a 
meglévı padka felhasználásával kellene a problémát megoldani.  
 
Szeleczki József: Visszatér Szabó Zsolt hozzászólására. Eddig is érkeztek észrevételek a 
hivatalba, ezek összesítése meg fog történni. Ezt követıen az észrevételek a bizottság elé 
kerülnek. 
 
Kıvári László: Úgy véli, hogy azért is van az önkormányzatnak újságja, hogy az ilyen jellegő 
dolgokról tájékoztassák a lakókat. A jó szándékot sem tudják megfelelıen kommunikálni. 
Szükséges lenne egy külön oldalt létrehozni, ahol a Polgármesteri Hivatal, Alisca Terra Kft., 
Vízmő Kft. közölhetné az aktuális híreket, információkat. Biztos abban, hogy nem lenne 
annyi mendemonda, mint amennyi most van a városban. 
 
Szabó Zsolt: Megjegyzi, hogy a mai napig rendszeresen parkolnak a Heberling húsbolt elıtt. 
Nem tudnak érvényt szerezni a jogszabályoknak. 
 
Bolvári János: A technikai feltételek mostanra teremtıdtek meg ahhoz, hogy el tudjanak 
járni. Ezek a szabályszegések az objektív felelısség körébe tartoznak. Szeptember 1-tıl 
célirányosan fognak ellenırizni. 
 
Dr. Hadházy Ákos 14 óra 20 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Szeleczki József: A térfigyelı rendszerrel kapcsolatban mondja el, hogy a héten egyeztetnek a 
jelenlegi rendszerrıl és a technikai feltételekrıl. 
 
Kıvári László: Köszöni Bolvári Jánosnak, hogy részt vett az ülésen és megismétli a korábbi 
hozzászólását, miszerint a jövıben a hasonló témáknál a Rendırség részére is küldenek 
meghívót a bizottság ülésére. 
 
Bolvári János 14 óra 25 perckor elhagyja az üléstermet. A Bizottság nem hozott határozatot a 
témában. 
 
3./ napirendi pont 
Támogatási javaslat a Gemenc Volán Zrt. részére 
Elıterjesztı: Kıvári László GMB elnök 
 
Dr. Hadházy Ákos 14 óra 26 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 7 fı bizottsági tag. 
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Dr. Hadházy Ákos: Sok városban kialakult az a szokás, hogy egy nagyobb rendezvény esetén 
éjjel is biztosítanak buszjáratokat, villamosokat. A Szüreti Napok idején jellemzıen alkohol 
tartalmú italok fogyasztására kerül sor, így sokan nem tudnak autóba ülni ez miatt. Lakossági 
kezdeményezés volt erre Szekszárdon is, úgy gondolja, hogy az önkormányzatnak ezt fel kell 
vállalnia. Egy autóbuszról lenne szó, ami meghatározott útvonalakon, meghatározott 
idıpontokban indulna. A szakemberek elızetesen megtették erre vonatkozóan a javaslatukat. 
Négy nappal számolva, 150 km-es menetteljesítményt jelentene, aminek a költsége mintegy 
50.000.- Ft. Úgy gondolja, hogy a város ezt a költséget átvállalhatja a bizottsági keret terhére. 
 
Kıvári László: Az utazók térítésmentesen vennék igénybe? 
 
Dr. Hadházy Ákos: Igen. 
 
Ilosfai Gábor: Miért ingyenes? Tudnak-e errıl a kezdeményezésrıl az állampolgárok? 
 
Dr. Hadházy Ákos: A Szekszárdi Vasárnap már részben elkésett, hiszen csak szombaton jut 
el a lakókhoz. Az önkormányzat sajtóreferense vállalta, hogy a Tolnatáj TV-ben, helyi 
rádiókban, Népújságban megjelenteti az erre vonatkozó felhívást. Jelképezni szeretnék a 
lakók felé az önkormányzat szándékait. 
 
Dr. Balás Ákos: A társasházak lépcsıházaiban is lehetne 3 sorban tájékoztatni a lakókat.  
 
Ilosfai Gábor: Ha már gesztusokról van szó, akkor a városközpont irányába is lehetne 
járatokat indítani. 
 
Dr. Hadházy Ákos: A hétvégi menetrenddel kapcsolatban is jönnek észrevételek a 
lakosságtól, de úgy gondolja, hogy elég jók a beutazási lehetıségek a városba, még este 8-9 
óra tájékán is. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
262/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Helyi buszok közlekedése a Szüreti Napok idején 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága támogatja, hogy a Szüreti Napok 
idején az éjjeli órákban is közlekedjenek helyi buszjáratok. A 
Bizottság a többletfeladat ellátásához 50.000.- Ft-ot biztosít a 
Gemenc Volán Zrt. részére a 2008. évi bizottsági tartalék 
terhére. 

Határidı: 2008. szeptember 17. 
Felelıs: Orbán Attila irodavezetı 
      Dr. Göttlinger István irodavezetı 
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4./ napirendi pont 
Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2008. évi gazdálkodásának 
I. félévi helyzetérıl  
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kıvári László: A közelmúltban találkozott az Alisca Terra Kft. fıkönyvelıjével, aki arról 
tájékoztatta, hogy a cég ebben az esztendıben csak kb. 20 millió forintot számlázott ki a város 
felé síkosságmentesítési feladatok ellátása címen. Azt is mondta, hogy a város más gazdasági 
társaságokat is bevon ebbe a feladatba. A tájékoztatóban ennél az összegnél jóval nagyobb 
szám szerepel. A következı télre vonatkozóan ezt a témát meg kell tárgyalni, az Alisca Terra 
Kft. szakembereinek bevonásával, annak érdekében, hogy ne számítsanak fel készenléti díjat. 
 
Szeleczki József: Ezek az információk nem igazak. Csak az anyagdíj többe kerül az említett 
összegnél. A köztisztasági elıirányzat esetében a költségvetésben biztosított 70 millió 
forinttal szemben már 120 millió forintnál jár az önkormányzat. Korábban valóban 
bedolgozott a városnak a Park Kkt., de megállapodtak abban, hogy csak az Alisca Terra Kft. 
végez ilyen irányú tevékenységet a városban.  
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság vegye tudomásul a tájékoztatót. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

263/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Tájékoztató az Önkormányzat 2008. évi gazdálkodásának 
I. félévi helyzetérıl 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága tudomásul veszi az Önkormányzat 
2008. évi gazdálkodásának I. félévi helyzetérıl szóló 
tájékoztatót. 

 
5./ napirendi pont 
A Rózsa Ferenc Kollégiumban kialakítandó háziorvosi rendelı mőszaki tartalmának 
felülvizsgálata 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kıvári László: Az biztos, hogy az önkormányzatnak nincs 30 millió forintja arra, hogy 
megvegyen egy lakást és ott a rendelıt kialakítsa.  
 
Szeleczki József: Ismerteti a bizottság tagjainak, hogy a 2. alternatívát miért tüntette fel a 
Mőszaki Iroda és mi annak a lényege. Elmondja, hogy a Rózsa Kollégium vezetıje szeretné, 
ha nem a kollégiumban kerülne kialakításra az orvosi rendelı, mivel kevés helyük van. 
 
Máté Péter: Tavaly még arról volt szó, hogy a kollégiumban szinte semmit nem kell csinálni, 
mert az alkalmas a rendelınek. Még mindig sokallja a felújítás költségét. Kellene keresni 
olyan eladó lakást, amibıl könnyedén ki lehetne alakítani egy akadálymentesített rendelıt. 
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Szeleczki József: Ez az orvosi rendelı nincs akadálymentesítve. Olyanok a szintkülönbségek, 
hogy az akadálymentesítésre majdnem annyit kellene fordítani, mint a rendelı kialakítására. 
Ha eladásra kerülne az a lakás, amiben a rendelı jelenleg üzemel, akkor a vételár fedezné a 
felújítást. A Rózsa Kollégium kedvezı hely lenne a rendelı számára. 
 
Dr. Balás Ákos: Meg kell hirdetni a lakást, azzal a feltétellel, hogy a kiköltözésre csak az új 
rendelı kialakításának befejezése után kerülhet sor. Az árnál ezt figyelembe lehetne venni. Az 
átalakítás finanszírozása pedig a meglévı lakás vételárából történne. 
 
Ilosfai Gábor 14 óra 45 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

264/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Rózsa Kollégiumban kialakítandó orvosi rendelı 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága jóváhagyja a Rózsa Ferenc 
Kollégiumban kialakítandó háziorvosi rendelı kialakításának 
átdolgozott mőszaki tartalmát, ami 4.000.000 Ft-os többlet 
beruházási összeget jelent. A Bizottság az átalakítás 
finanszírozását a meglévı, önkormányzati tulajdonban lévı 
VI. sz. orvosi rendelı - Kadarka lakótelep 15. fsz. 1. – 
értékesítésébıl javasolja biztosítani. 
 
Határidı: 2008. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Dr. Fıfai Klára irodavezetı 

 
 
6./ napirendi pont 
Külterületi (zártkerti) utak fenntartása  
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Ilosfai Gábor 14 óra 48 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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265/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Külterületi utak fenntartása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a Mőszaki Iroda vizsgálata és 
tájékoztatása alapján javasolja a Közgyőlésnek, hogy a 
rendkívüli nyári nagy esızések miatt felmerült külterületi 
(zártkerti) utak helyreállítási többletfeladatainak ellátására a 
Városüzemeltetési elıirányzatot 5,5 millió Ft  összeggel 
növelje meg a 2008. évi költségvetési rendelet „Általános 
tartaléka” terhére. 
 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
         Orbán Attila irodavezetı 
 

7./ napirendi pont 
Feil Józsefné és tulajdonostársai kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Varga András: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: Nagyon kevésnek tartja a vételárat, de mivel már született benne korábban 
döntés, javasolja, hogy a korábbi döntésnek megfelelıen értékesítse az önkormányzat a 
területrészt.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

266/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Feil Józsefné és tulajdonostársai kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága megerısíti a 193/2006. (IX.18.) 
GVB számú határozatot és hozzájárul a 01008/3 hrsz-ú gyep 
(legelı) és gazdasági épület mővelési ágú, 516 m2 alapterülető 
önkormányzati tulajdonban lévı ingatlan 5.880.- Ft vételár 
mellett történı értékesítéséhez Feil Józsefné, Betzold Katalin 
(Szekszárd, Kilátó u. 19.), és Stierné Feil Erika (Szekszárd, 
Zöldkert u. 10.) részére. A Bizottság elismeri a 
tulajdonostársak tulajdonjogát az önkormányzati tulajdonú 
telken álló gazdasági épületre. Az értékesítés a vevık 
tulajdonát képezı 9571/5 hrsz-ú ingatlan telek-
kiegészítéseként történhet. 
 
Határidı: 2008. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
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8./ napirendi pont 
Tájékoztató a Grafit Plusz Kft-vel folytatott tárgy alásról 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Máté Péter: Valóban sok a vörös agyag a területen, de vigyázni kell arra, hogy a kitermelt 
vörös agyagot ne az önkormányzati területre töltse vissza, mert ez az elszámolásnál 
csökkentheti az önkormányzat számára fizetendı díj összegét. 
 
Kıvári László: Javasolja a tájékoztató tudomásul vételét. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

267/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Tájékoztató a Grafit Plusz Kft-vel folytatott tárgy alásról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága tudomásul veszi a Grafit Plusz 
Kft-vel folytatott tárgyalásról szóló tájékoztatót. 

 
 
9./ napirendi pont 
Babits Mihály Mővelıdési Ház és Mővészetek Háza kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kıvári László: Az a kérése a Mőszaki Iroda felé, hogy az ilyen jellegő kérelmek még a 
rendezvény megtartása elıtt kerüljenek a bizottság elé. Konzultált az alpolgármester úrral az 
egyes kérelmek tekintetében. Alapjában véve nem nagy összegekrıl van szó. A soron 
következı kérelmek elsısorban civil szervezeteket érintenek, így ezzel az engedménnyel is 
támogatja ıket az önkormányzat.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
268/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Babits Mihály Mővelıdési Ház kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági 

és Mezıgazdasági Bizottsága a közterületek használatáról 
szóló 9/1991. (VI.27.) KT. rendelet 14. § (2) bekezdése 
alapján támogatja a Babits Mihály Mővelıdési Ház és 
Mővészetek Háza (Szekszárd, Szent István tér 10.) 
közterület-használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét 
és a Majális, a Gyermeknapi rendezvény, a Duna-menti 
Folklór Fesztivál, valamint a Szent László Napok kapcsán 
a közterület-használati díj megfizetésétıl eltekint. 
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2. A Bizottság javasolja az aljegyzınek, hogy az 1. pontban 
rögzített rendezvények kapcsán tekintsen el a helyi közút 
nem közlekedési célú igénybevételéért fizetendı díjtól. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: 1. pont tekintetében: Szeleczki József irodavezetı 
      2. pont tekintetében: Amreinné dr. Gál Klaudia 
            aljegyzı 

10./ napirendi pont 
IFU kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Máté Péter: Felháborítónak tartja az Ifjúsági Unió kérelmét. A Sport, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottságától is kaptak külön támogatást a rendezvényre. Minden bizottságnál 
bepróbálkoznak. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a következı ülésen térjenek vissza az IFU kérelmére. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
11./ napirendi pont 
Szekszárdi Idısek Otthona Kht. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
(Dr. Balás Ákos személyes érintettség miatt nem vett részt a szavazásban) 

 
269/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Szekszárdi Idısek Otthona Kht. kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a közterületek használatáról szóló 
9/1991. (VI.27.) KT. rendelet 14. § (2) bekezdése alapján 
támogatja a Szekszárdi Idısek Otthona Kht. (Szekszárd, 
Wesselényi u. 15.) közterület-használati díj elengedésére 
vonatkozó kérelmét és az „Olimpiai sátor” felállítása kapcsán 
a közterület-használati díj megfizetésétıl eltekint. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
12./ napirendi pont 
Polip Ifjúsági Egyesület kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
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Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

270/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Polip Ifjúsági Egyesület kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a közterületek használatáról szóló 
9/1991. (VI.27.) KT. rendelet 14. § (2) bekezdése alapján 
támogatja a Polip Ifjúsági Egyesület (Szekszárd, Szent István 
tér 10.) közterület-használati díj elengedésére vonatkozó 
kérelmét és a „Nyárnyitó buli” elnevezéső rendezvény 
kapcsán a közterület-használati díj megfizetésétıl eltekint. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
 
13./ napirendi pont 
Az Egészségért Alapítvány kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
271/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Egészségért Alapítvány kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a közterületek használatáról szóló 
9/1991. (VI.27.) KT. rendelet 14. § (2) bekezdése alapján 
támogatja az Egészségért Alapítvány (Szekszárd, Csapó D. u. 
35.) közterület-használati díj elengedésére vonatkozó 
kérelmét és a Kábítószer Ellenes Világhét szekszárdi 
rendezvénye kapcsán a közterület-használati díj 
megfizetésétıl eltekint. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
14./ napirendi pont 
A Vakok és Gyengénlátók Tm-i Egyesülete kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

272/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Vakok és Gyengénlátók Tolna Megyei Egyesületének 
kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a közterületek használatáról szóló 
9/1991. (VI.27.) KT. rendelet 14. § (2) bekezdése alapján 
támogatja a Vakok és Gyengénlátók Tolna Megyei 
Egyesületének (Szekszárd, Hunyadi u. 4.) közterület-
használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét és a „Szeretet 
lángja” elnevezéső rendezvény kapcsán a közterület-
használati díj megfizetésétıl eltekint. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
  
15./ napirendi pont 
Parázsló Alapítvány kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal, 1 nem szavazat ellenében elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

273/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Parázsló Alapítvány kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági 

és Mezıgazdasági Bizottsága a közterületek használatáról 
szóló 9/1991. (VI.27.) KT. rendelet 14. § (2) bekezdése 
alapján támogatja a Parázsló Alapítvány (Szekszárd, 
Wesselényi u. 5.) közterület-használati díj elengedésére 
vonatkozó kérelmét és a Béla király téren tartott 
hagyományteremtı- és ırzı folklórprogram kapcsán a 
közterület-használati díj megfizetésétıl eltekint. 
 

2. A Bizottság javasolja az aljegyzınek, hogy az 1. pontban 
rögzített rendezvény kapcsán tekintsen el a helyi közút 
nem közlekedési célú igénybevételéért fizetendı díjtól. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: 1. pont tekintetében: Szeleczki József irodavezetı 
       2. pont tekintetében: Amreinné dr. Gál Klaudia 
            aljegyzı 
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16./ napirendi pont 
A Szekszárdi Polgárvédelmi Kirendeltség kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

274/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Szekszárdi Polgárvédelmi Kirendeltség kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága a közterületek használatáról szóló 
9/1991. (VI.27.) KT. rendelet 14. § (2) bekezdése alapján 
támogatja a Szekszárdi Polgárvédelmi Kirendeltség 
(Szekszárd, Béla király tér 1.) közterület-használati díj 
elengedésére vonatkozó kérelmét és a Prométheusz parkban 
tartott katasztrófavédelmi bemutató kapcsán a közterület-
használati díj megfizetésétıl eltekint. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
 
17./ napirendi pont 
A Szekszárdi Borvidék Fejlesztési és Integrációs Kht. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

275/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Borvidék Kht. kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága támogatja a Szekszárdi Borvidék 
Fejlesztési és Integrációs Kht. (Szekszárd, Táncsics u. 3.) 
kérelmét és javasolja az aljegyzınek, hogy a „Pörkölt és Bor 
Ünnepe” elnevezéső rendezvény kapcsán tekintsen el a helyi 
közút nem közlekedési célú igénybevételéért fizetendı díj 
megfizetésétıl. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
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18./ napirendi pont 
A Szekszárdi Turisztikai Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
276/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Szekszárdi Turisztikai Kft. kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága támogatja a Szekszárdi Turisztikai 
Kft. (Szekszárd, Béla király tér 7.) kérelmét és javasolja az 
aljegyzınek, hogy az „I. Szekszárd Maraton” elnevezéső 
kerékpáros verseny kapcsán tekintsen el a helyi közút nem 
közlekedési célú igénybevételéért fizetendı díj 
megfizetésétıl. 

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
 
19./ napirendi pont 
A Sári-Épker Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a hivatal kérjen nyilatkozatot a vállalkozótól a tekintetben, hogy 
milyen áron értékesíti a PB palackot a lakosság részére. Ha a kivitel díját nem hárítja át a 
vevıkre, akkor esetleg lehetne támogatni a kérelmet. Javasolja, hogy a nyilatkozat 
ismeretében hozza vissza a hivatal a kérelmet. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadott. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a korábban elhangzott, a kérelmek bizottság elé terjesztésére 
vonatkozó észrevételét a bizottság foglalja határozatba. 
 
Szabó Zsolt: Ezek a méltányosságból elengedett összegek egy sajátos támogatási formát 
jelentenek a civil szervezetek számára. Szerencsés lenne, ha év végén, amikor a civil 
szervezetek támogatása szóba kerül, ezek az összegek is megjelennének. Javasolja, hogy a 
hivatal a bizottság által nyújtott kedvezményeket is tartsa nyilván, mint a civil szervezetek 
támogatását. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel az általa és Szabó Zsolt által megfogalmazott 
határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal elfogadott: 
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277/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Közterület-használati és egyéb díjmentességek 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági 

és Mezıgazdasági Bizottsága felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy a jövıben lehetıség szerint a rendezvényt 
megelızıen terjessze elı a Bizottságnak a közterület-
használati, valamint a helyi közút nem közlekedési célú 
igénybevételéért fizetendı díj alóli mentességre vonatkozó 
kérelmeket. 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a civil 
szervezeteknek nyújtandó támogatások között tartsa 
nyilván az egyes rendezvények kapcsán a Bizottság által 
nyújtott közterület-használati díjfizetés alóli mentességet, 
illetve kedvezményt, valamint a jegyzı által esetlegesen a 
helyi közút nem közlekedési célú igénybevételéért 
fizetendı díj alóli mentességek összegét is. 
 

Határidı: folyamatos 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Majnay Gábor osztályvezetı 

 
 
Ilosfai Gábor 15 óra 10 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
 
20./ napirendi pont 
Bakos Sándor részletfizetési kérelme 
Elıterjesztı: Varga András bizottsági referens 
 
Varga András: Ismerteti Bakos Sándor kérelmét. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság támogassa a kérelmet és járuljon hozzá, hogy a 
vevı 12 havi egyenlı részletben teljesítse a vételárat. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

278/2008. (IX.17.) GMB határozat 
Kérelem részletfizetés engedélyezésére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága támogatja Bakos Sándor 
(Szekszárd, Tartsay ltp. 28. II/14.) kérelmét és hozzájárul, 
hogy az Önkormányzat tulajdonát képezı 0646/5 hrsz-ú 
ingatlannak az általa bérelt, mintegy 5.900 m2 nagyságú 
területrésze értékesítése során Vevı 12 havi, egyenlı 
részletben teljesítse a 40.- Ft/m2-es vételárat. 
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Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 

 
 
21./ napirendi pont 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a következı ülésen térjen vissza a bizottság a beszámoló 
tárgyalására. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke az ülést 17 óra 15 perckor berekesztette.  

 
 

K. m. f. 
     
    Kıvári László  

                   elnök 
Készítette: 
                       Varga András  
                    jegyzıkönyvvezetı  
  
  
 Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


